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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Mon 9/21/2020 8:40:18 AM

Subject: Re: benadering door Saltro in het voorjaar?

Received: Mon 9/21/2020 8:40:18 AM

Ja dat mag.

Lab capaciteit wordt echt hartstikke efficiént en gericht ingezet.

www.unilabs.com

ver: INSEE SKE@ inves. i>
Datum: maandag 21 september 2020 om 10:35

Aan: @saltro.nl>

CC:

Onderwerp: RE: benadering door Saltro in het voorjaar?

geste [EXER]Vraagje nog: vind je het goed als ik onderstaand beeld deel met de GGD? Daar leeft nogal een sterk beeld dat er heel veel

labcapaciteit is die verkeerd wardt ingezet.

Gr

@ minvws.nl

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:59

Aan: CARA E) BREE @ minvws.nl>

CC; 5.1.2e ) <BEAE] @minvws.nl>

Onderwerp: Re: benadering door Saltro in het voorjaar?

Eens, laten we focussen op de toekomst.

Dan je andere vraag: ik vind de term ‘commercieel’ altijd uiterst lastig. Wat wordt daar nou precies mee bedoeld?

Daarom verdeel ik het in doelgroepen aanvragers, vind ik wat helderder.

Ik heb natuurlijk geen uitputtend totaal overzicht van hetgeen ieder lab doet, maar in grote lijn komen er bij zelfstandige labs de

volgende aanvragen binnen:

1. GGD aanvragen

2. Aanvragen via huisartsen, medisch specialisten, verpleeghuisartsen, instellingen verstandelijk gehandicapten etc voor

zieke patienten (kwetsbare groep!)
3. Aanvragen van zorginstellingen voor het testen van zorgpersoneel
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4. Aanvragen van schollen voor testen van hun onderwijspersoneel

5. Aanvragen van (middel)grote bedrijven die hun medewerkers willen laten testen

6. Aanvragen van individuen die niet op de GGD willen wachten of die een NON-COVID reisverklaring nodig hebben voor een

(zakelijke) reis; dit kan hij sommige labs digitaal aangevraagd worden

Vanwege de schaarste maken diverse labs zelf de keuze om stroom 5 en 6 tijdelijk op te schorten. Wij vinden zelf bij Saltro

doelgroep 2 en 3 het allerbelangrijkste, dus wij hebben zelfs een noodplan om deze groepen altijd te blijven bedienen. Belangrijk

om je te realiseren dat wij als labs plat gebeld worden met vragen uit alle doelgroepen. Er is gewoon veel vraag en onzekerheid. En

wat is dan een ‘publiek testdoel’? Als iemand erg ongerust is en niet binnen 2 dagen bij GGD terecht kan, en dan zelf gaat

rondbellen en zich elders meldt, is dat dan geen ‘publiek testdoel’?

lk hoop dat ik je hiermee een beetje verder help.
lk vind dat we meer in doelgroepen moeten differentiéren, geredeneerd vanuit kwetsbaarheid.

5.1.2e

www.unilabs.com

Van:
" 51 512 |H minvws.nl>

Datum: zondag 20 september 2020 om 20:20

Aan: @saltro.nl>

CC:

Onderwerp: RE: benadering door Saltro in het voorjaar?

DagJENIEZNHelder, dankje. Dan hoeven we niet dieper in onze archieven te graven naar correspondentie met VWS, dan kunnen we onze tijd
aan andere dingen besteden. Bijvoorbeeld de mooie samenwerkingen waaraan we nu vorm geven!

Overigens: wij krijgen signalen van GGD’en dat een aantal laboratoria waarmee zij samenwerken op commerciele basis

testcapaciteit zouden aanbieden aan andere partijen met andere testdoelen dan welke onder het officiele testbeleid vallen.

Herken je daar iets van? De minister overweegt de oproep die al eerder is gedaan doordeo eens te herhalen, namelijk
dat alle laboratoria totdat de schaarste voorbij is hun capaciteit ter beschikking stellen aan de publieke testdoelen.

Groet

@minvws.nl

van: JEM esaltro.nl>
Verzonden: zondag 20 september 2020 19:33

Aan: 51 5.12e minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: Re: benadering door Saltro in het voorjaar?
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Vanuit Saltro hebben wij diverse mails gestuurd aan «| EE EEIER Tevens hebben we geprobeerd

telefonisch contact te krijgen.

In onze berichten hebben wij bij herhaling aangegeven dat wij mee willen denken en helpen met het testbeleid. Ben 1 keer

teruggebeld door een consultant en heb verder nooit meer iets gehoord.
Geen formele brieven gestuurd in deze vroege fase, ook niet naar het ministerie.

Mijn eerste contact met ministerie was met jou.

www.unilabs.com

van: 'IEEEEN) SEE ninvws.n >

Datum: zaterdag 19 september 2020 om 23:29

Aan:

CC: .

Onderwerp: benadering door Saltro in het voorjaar?

Weet jij of Saltro het ministerie per brief heeft benaderd om mee te doen met het testbeleid in het voorjaar? Daar wordt naar

gevraagd vanuit de Kamer. Ik heb daar zelf geen zicht op, en collega’s ook niet.

Groet

@minvws.nl


